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Ahoj všichni příznivci Junioru! 

 
Právě držíte v ruce poslední číslo roku 2015, a to číslo 

přímo speciální! 
 

Proč speciální? Protože se věnuje dvěma zahraničním 
cestám našich žáků, kteří si přivezli skvělé zážitky a o ty se s 
vámi v tomto Junioru podělí. V současné době se stále řeší 

smysl Evropské unie a právě projekt, který umožnil tyto 
výjezdy,  ukazuje, že  peníze EU poskytly dětem šanci 

zdokonalit se v cizím jazyce  v anglicky a německy hovořících 
zemích.  Možná, že se taková příležitost některým už nikdy 

nenaskytne. 
 

Vánoce jsou už před námi a s nimi také konec 
roku. Přejeme všem učitelům i žákům do nového 

roku jenom to nejlepší!!! 
 

 

ZOOM – zprávičky ze školy 
Olympiáda v českém jazyce 

V úterý 1.12. 2015 proběhlo  školní kolo Olympiády v českém jazyce, 

kterého se zúčastnilo 12 žáků. Všechny úkoly se vztahovaly k seznamu 

pokrmů, které byly vypsány z různých jídelních lístků.  Na závěr se pak  žáci 

v úvaze zamýšleli nad  úslovím „Nežijeme proto, abychom jedli, ale…“ 

Výsledky: 

1. místo     Matyáš Vejvalka   8. třída 

2. místo     Marek Březina   8. třída 

                     Hana Závišková   8. třída 

3. místo     Pavla Hrdličková                         9. třída 

 

14. 12. se  vybraní žáci zúčastní tradiční Vánoční laťky – soutěže ve 

skoku vysokém. Budeme jim držet palce. 

 

Došková chaloupka v Petrovicích se stala oblíbeným místem 

nižších tříd. Na podzim si zde vyzkoušeli  některé sezónní práce, 

což se dětem velmi líbilo. V prosinci se sem proto znovu vydají a 

seznámí se  s adventní dobou, vánočními tradicemi, zvyky a my 

vás určitě o jejich zážitcích budeme informovat. 

 
Školou chodil Mikuláš… 

 
 

 

 

http://www.google.cz/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=0ahUKEwjkt_X0qszJAhWE1xoKHeBuC0wQjRwIBw&url=http%3A%2F%2Fwww.fler.cz%2Fzbozi%2Fvanocni-drevena-ozdoba-pf-prani-kominik-4257217&bvm=bv.109332125,d.ZWU&psig=AFQjCNEc-mUSfckcth_pg4UgX_sKz6yVRg&ust=1449666558960684
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Byli jsme v Anglii!!! 
 

V neděli 1. 11. v 11 hodin se vydalo 21 žáků 2. stupně s paní učitelkou 

Štepánovou a p. uč. Bystrianskou spolu se ZŠ Vémyslice  na týdenní jazykový 

pobyt do Anglie.  

Cesta autobusem uběhla docela rychle a v pondělí v brzkých ranních hodinách 

jsme dorazili k francouzskému přímořskému městu Calais. Hodinku jsme si 

počkali na pasovou kontrolu a v 5 hodin jsme najeli na trajekt. Na trajektu jsme se 

rozhlédli po obchůdcích a po šesté hodině jsme dorazili do Doveru, odkud jsme 

vyrazili do města Brighton. V Brightonu jsme se šli podívat na pláž, do Royal 

Pavilionu, kde jsme dostali mluvící krabičky, které nám povídaly zajímavosti o 

místnostech, kterými jsme procházeli. Potom jsme se vydali napříč úzkými 

uličkami a zpět na pláž. Na pláži jsme měli rozchod. Prošli jsme molo, koupili si 

nějaké dobroty a poté jsme se všichni přesunuli do „Sea Life center“, kde jsme 

během prohlídky sbírali vyražené vodní živočichy, za které jsme na konci Sea 

Life dostali medaili. Všichni jsme se s nadšením vydali do nákupního centra, kde 

jsme si koupili krásné věci. Následně jsme se už vypravili k autobusu a jeli do 

Eastbourne.   

Kolem osmé hodiny jsme dorazili ke škole. Tam nám řekli nějaké základní 

informace a poté už si rodiny začaly jezdit pro děti a my, kteří jsme bydleli na 

rezidenci, se s p. učitelkami vydali do jídelny na večeři. Pak nás Emily odvedla 

do místnosti, kde byla tabule se základními informacemi o rezidenci. Ukázala 

nám pokoje a my jsme šli hned na kutě 

V úterý ráno jsme šli na snídani a v 8:45 jsme měli sraz v hlavní místnosti, kde 

nás rozdělili do skupin. Vždy 3. hodinu jsme měli jiného učitele. V 12:30, kdy 

nám skončila 4. hodina, jsme šli na oběd a poté jeli na krásný výlet, na útesy  

Seven Sisters. Při vycházce jsme trochu zmokli, což se podepsalo i na našich 

botách, které byly celé od blata. Poté už jsme se vydali do Eastbourne, kde jsme 

navštívili muzeum „How we lived than“ a nákupní centrum. V muzeu jsme 

vyplňovali otázky, za které ti nejlepší dostali následující den sladkou odměnu. Po 

nákupech jsme šli pěšky do školy, odkud se už ostatní vydali do rodin. 

Po středečním vyučování a po obědě jsme se vydali na Scotney Castle. Cestou 

nám průvodkyně Kája řekla nějaké základní informace o tomto hradu. Navštívili 

jsme pouze starší hrad (jsou tam dva). Uvnitř nebylo nic k vidění, ale ty zahrady 

byly hezké. Od Káji jsme dostali úkol najít kámen, na kterém je otisknuta stopa 

dinosaura. Všichni jsme po zahradě chodili jak zběsilí, až nám jeden pán, který 

tam asi provázel, prozradil, že to je ten kámen, kolem kterého jsme několikrát 

prošli. Já jsem tedy na něm žádnou stopu neviděla. Cestou zpátky jsme zpívali 

karaoke a někteří odvážlivci zpívali do mikrofonu, celkově tato cesta byla 

povedená.  

 

 

Jak se naladit na Vánoce ? 
 

Vánoce už jsou za dveřmi a s nimi i zima. Mě rozhodně naladí 
na Vánoce první sníh, vždy jdu ven na procházku a užívám si 

toho, než zase roztaje. Potom mně pomůže k vánoční 
atmosféře adventní výzdoba - jak světýlka, tak různé svícny, 
lampičky, svíčky, obrázky, prostě všechno, co se Vánoc týče. 
Místo normální hudby, kterou poslouchám obvykle, si pouštím 
vánoční.  Nemusí to být  jen koledy, existují moderní vánoční 
písně jak v češtině, tak v angličtině a jiných jazycích. Dále  si 

občas udělám takovou menší pohodičku. Zaliju si čaj, na 
talířek dám nějaké cukroví a pustím si vánoční pohádku či 

film. To mě opravdu  nakopne  a pravá sváteční nálada je tu! 
Tak doufám, že brzy přepadne i vás a Vánoce si skutečně 

užijete! 
Sabina Kunčíková, 7. tř. 

Fran

couzská auta přestávají startovat.  

-12*C Politikové začínají mluvit o bezdomovcích.  

-15*C Americká auta nejdou nastartovat.  

-18*C Helsinští nájemníci zapínají topení. Obyvatelé Havaje už zmrzly.  
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Byli jsme v Anglii!!! -  pokračování 

 

Ve čtvrtek byl poslední den školy. Poslední hodinu jsme od svých třídních učitelů 

dostali certifikát a ohodnocení, jak se nám během těchto tří dnů dařilo. Odpoledne 

jsme vyrazili do rybářského města Hastings. V autobuse jsme se dozvěděli něco 

málo z historie Hastings. Vyrazili jsme k rybářskému muzeu a k lanovce, která nás 

vyvezla nad město. Odtud jsme šli k pašeráckým jeskyním. Prošli jsme si je, 

podívali se na krátký film a vydali se k Poundlandu. V obchodě za jednu libru jsme 

si nakoupili dost věcí a za deště se vydali k autobusu. 

V pátek jsme v 9 hodin vyrazili do města Portsmouth. V autobuse nám rozdali 

tašky s obědem. Kolem 11. hodiny jsme dorazili k cíli. Jako první jsme šli 

k Viktoriině lodi, tam nás průvodce provázel od kuchyně až k chirurgickému stolu. 

Myslím, že všem se tato loď velice líbila. Venku jsme si dali tousty a po krátké 

pauze šli do muzea lodi Mary Rose, které bylo velice zajímavé. Viděli jsme 

pozůstatky lodi, různé nádoby, které byly na Mary Rose nalezeny. Po návštěvě 

jsme si na pár minut zašli do malého muzea a odtud jsme se všichni vydali do NC. 

Po ne moc úspěšném nákupu (nebyl tam Poundland ani Primark) jsme se vydali 

zpět do Eastbourne. Večer už jsme se bohužel museli balit. 

V sobotu jsme v 5:30 vstali, abychom vše stihli, protože o půl sedmé nás čekala 

snídaně. Bohužel už v 7 hodin jsme vyrazili pryč z Eastbourne. Ale na co jsme se 

těšili, byl Londýn. V autobuse jsme opět dostali obědové balíčky a za 2 hodinky 

jsme přijeli do hl. města Anglie. Jako první zastávkou bylo 4D kino, které se všem 

líbilo. Poté jsme šli ke slavnému Big Benu a Westminsterskému paláci. 

Následovalo Trafalgarské náměstí, Buckinghamský palác. Vycházkou jsme se 

vydali k Piccadilly, kde jsme navštívili velký obchod se suvenýry. Následovalo 

China Town, tržiště Covent Garden. A takovou třešničkou na dortu byla plavba 

vyhlídkovou lodí. Nakonec jsme zašli do Tesca, kde jsme si nakoupili potřebné 

jídlo na cestu a vydali se zpět do ČR. 

Cesta ubíhala rychle a my jsme před dvanáctou hodinou překročili hranice ČR. A 

kolem 16. hodiny jsme setkali se svými rodiči. Tento pobyt  se mi velice líbil ! 

Zdeňka Stixová, 7. tř. 

 
 

 

 

 

Rozhovor 

s novou paní učitelkou Milenou Pasekovou 

 
Jistě jste si všimli, že v letošním roce k nám do školy přibyly dvě nové 
paní učitelky. V minulém čísle jste si mohli přečíst rozhovor s první z nich 
a teď vám chceme představit p.u. Pasekovou. 
 
      1. Líbí se Vám na naší škole? 
           Ano, líbí. 
 
      2. Chtěla jste být odmalička učitelkou? 

Když jsem byla malá, tak jsem si na učitelku hrála, ale učitelkou    
jsem být nechtěla. 

 
      3. Baví vás učit na prvním stupni? 
           Baví mě to moc! A proč? Protože mě baví učit mladší děti. 
 
      4. Hrajete na nějaké hudební nástroje, popř. na jaké? 
           Ano, hraji na klavír, flétnu a kytaru. 
 
      5. Máte nějaké domácí mazlíčky? 

Ano, mám pejska jménem Tilluška.  Je to fenka a její rasa je špic 
křížený s  westíkem. 

 
       6. Co děláte ve volném čase? 

Hlavně se věnuji škole a práci.  Ale jinak se věnuji čtení, rodině, 
psovi, hře na klavír, a dokonce jsem dobrovolný hasič. Jezdíme na 
závody a několikrát jsme i vyhrály v ženské kategorii. 

 
Děkujeme Vám za rozhovor a přejeme hodně hodných žáků a 
milých kolegů. 

Dramatický kroužek 
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TOP 5 
5 nejlepších zvířecích potápěčů 

Kdybychom to brali obecně, mohli bychom vybrat ryby z Mariánského příkopu a 

bylo by to. My se ale zaměříme na zvířata, která jsou běžně k vidění u hladiny nebo 

dokonce na souši. 
1. Tučňák císařský (535 m) 

Do ptáků bychom takový hluboký ponor neřekli. Tučňák císařský je také největší zástupce 

tučňáků. Ztratili sice schopnost létat, ale křídla uzpůsobená k plavání používají jako pádla. 

Absolutní rekord v potápění je zatím 535 m, zaznamenala ho mladá samička. Tučňáci císařští 

žijí na Antarktidě, mohou dosáhnout hmotnosti 22 - 45 kg a výšky 122 cm. Jsou masožraví. 

Je to jediný druh tučňáka, který se rozmnožuje uprostřed Antarktické zimy. 

1.   2.   3.  4.  

2. Kožatka velká (1 280 m) 

Kožatka velká je největší želva na světě. Může mít i 3 metry a vážit téměř celou tunu! 

Vyskytuje se v mořích celého světa. Je masožravá, živí se převážně medúzami. Ponoří se až 

1 280 m hluboko. Obvykle se potápí na 3 - 8 minut, méně časté jsou ponory trvající 30 - 70 

minut. Vlastní ještě jeden plazí rekord. Patří k nejrychlejším plavcům mezi plazy, dokáže 

vyvinout rychlost i 35 km/h.  

3. Žralok šotek (1 370 m) 

Je považován za živoucí fosilii, za miliony let se téměř nezměnil. Stále o něm mnoho věcí 

nevíme. Dosahuje délky 4 výjimečně 6 metrů a hmotnosti 200 kg. Má zvláštní tvar hlavy. 

Rekordní ponor je sice 1 300 m, ale v podmořském kabelu položeném ještě o 70 metrů níže 

byl nalezen jeho zub. Loví ryby. Jako ve všech případech jde o člověkem zaznamenaný 

rekord, který nemusí být absolutním limitem možností. 

4. Vorvaň (2 250 m) 

Tito obří savci se do této hloubka potápějí za krakaticemi a chobotnicemi, jimž se živí. 

Mohou vážit i 100 tun a měřit 26 metrů (ve většině případech ,,jen" 50 tun a 16 m). Rekordní 

ponor je 2 250 m, ale neověřené údaje hovoří i o 3 000 m. Mají kuželovité zuby, které jsou 

vyvinuty jen ve spodní čelisti, jeden zub může vážit až 1 kg! Jejich střeva mohou být dlouhá 

300 m, tedy jako 3 fotbalové hřiště a mohou vyvinout zvuky o síle i 230 decibelů! To je 

dvojnásobek výbuchu děla. 

5. Vorvaňovec zobatý (2 992 m) 

Absolutním rekordmanem v hloubce ponoru je vorvaňovec zobatý. Dokáže se potopit i do 

hloubky téměř 3 km. Nejsou velcí tak jako vorvaňové mají max. 7 m a hmotnost několik tun. 

Jejich rekord byl zjištěn teprve v roce 2014. Stejně jako vorvaňové se do taková hloubky 

potápějí za krakaticemi a další jejich potravou. V přírodě jich žije asi 100 000. 

                                                     5.                                Jakub Vavřík 

 

 

 

 

Seven Sisters 
 

Během 2. dne našeho pobytu v Anglii jsme podnikli cestu na 

nedaleké útesy Seven Sisters, které leží mezi městem Eastbourne 

a Seaford. Název Seven Sisters není odvozen podle sedmi kopců, 

jak by se mohlo zdát, ale podle legendy, která praví, že pod 

každým kopcem měla dům jedna sestra.  

Počasí nebylo zrovna vlídné. Bylo zataženo a občas pršelo, přesto 

byl výhled na moře překrásný. Tyto útesy jsou tvořeny hlavně 

z křídy a pazourku a každým rokem ubývají. Mnoho lidí zde svojí 

neopatrností zaplatilo životem. My jsme naštěstí z výletu přijeli 

všichni.  Cestou jsme minuli dva majáky. První Beachy Head, který 

stál pod útesy v moři a byl typicky červeno-bílý, druhý Belle Tout, 

který byl celý z kamene a stál na útesech. Když jsme prošli kolem 

majáku Belle Tout, seběhli jsme sedmý kopec, pod kterým na nás 

čekal autobus, aby nás odvezl zpátky do Eastbourne. 

Patricie Šandová  
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BRIGHTON 
Do města Brighton jsme se vydali v pondělí 2.11. 2015.  Brightonu se prý říká 

město homosexuálů. Město má 152 000 obyvatel, přezdívá  se mu také „ 

přímořský Londýn". Naše kroky vedly nejprve ke královskému sídlu Royal 

Pavillion, které nechal vystavět král Jiří IV.  jako své letní útočiště. Je vystavěn v 

čínském, indickém a japonském stylu, což je poznat na první pohled, protože jsou 

na lustrech draci. V budově se nesmí fotit, takže veškeré fotografie, které jsme 

pořídili jsou zvenčí. Zajímavé bylo to, že nám na začátku rozdali zařízení podobné 

tlačítkovému mobilu. V každé místnosti se nacházela cedulka s číslem, když ho 

naťukáte do tohoto zařízení, mluví to jako průvodce. Po prohlídce jsme se ubírali 

přes centrum s velmi úzkými uličkami směrem k moři. Pro většinu účastníků 

zájezdu bylo velkým příjemným vzrušením pozorovat vlny. Kdo chtěl, mohl se jít 

podívat na Brighton Pier, tedy na molo dlouhé 524 m. Následně jsme navštívili Sea 

Life center  - podmořské akvárium. To mě velmi zaujalo. Těžko odhadovat, jaký 

objem měla největší nádrž, ale bude se to určitě počítat ve stovkách m
3
. Vrcholem  

všeho byl prosklený podvodní tunel. Toto akvárium má mnoho tisíc litrů a plavou 

v něm žraloci, rejnoci a kareta - mořská želva. Je tak velké, že by se na něm dalo 

plavat v nafukovacím člunu! Nahoře je tribuna zřejmě na komentované krmení 

ryb. Plna zážitků ze Sea Life center šla naše skupina do nákupního centra a poté už 

za tmy se vydala na cestu do Eastbourne. 

Jakub Vavřík 
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Fotografická reportáž z Německa 

 

  
                  Před odjezdem  Po příjezdu  do Berlína 
  

  
                Nákupy v Berlíně                             Před  parlamentem 
 

  
         Vyhlídka v parlamentu                 U Brandenburgské brány 

 
 

 

 

Portsmouth 

Čtvrtý den jsme byly v Portsmouth, kde jsme navštívili lodě Victory a 

pozůstatky Mary Rose.  

Když jsme dorazili k lodi jménem Victory, tak jsme šli dovnitř na 

prohlídku. Na této lodi bojoval kapitán Nelson proti Francouzům a bitvu 

vyhrál.  Na lodi bylo 104 děl, které Angličané zvládli nabít za 90s. Na zádi 

byla speciální místnost,  kde se plánovala bojová taktika. Jinak na 

nejbezpečnějších místech bylo uloženo kolem 200 t střelného prachu,  z 

toho při bitvě bylo použito 54t. Když někdo měl zasaženou ruku ,tak 

jediný způsob záchrany byla amputace.  Ta se prováděla tak, že ruka se 

stáhla řemenem, aby přestala proudit krev a pilkou se uřízla a nakonec 

se kost zapilovala. Námořníci spali v sítích, ale kapitán spal ve své posteli. 

V muzeu Mary Rose byly pozůstatky lodě a různé předměty, které v ní 

byly nalezeny. Vrak byl ve speciální místnosti se speciální 

vzduchotechnikou. Také jsme navštívili muzeum , kde byly sochy z přídí 

různých lodí. 

David Horák 
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Výlet do Hastings 

 
Program: Ve středu 3. dne pobytu v Anglii, jsme se vydali do města 
Hastings. Vyjeli jsme  ve 13:00 od naší školy. Cesta trvala asi hodinu a půl. 
Když jsme dorazili do města, viděli jsme staré rybářské lodě. Poté jsme šli 
do námořního muzea, kde byly rybářské potřeby, zbraně, modely lodí a 
jedna obrovská loď. Pak jsme pokračovali do čtvrti Old Town, kde se 
nachází nejstarší dům ze 17.století. Potom jsme nasedli do lanovky a odjeli 
na kopec nad Hastings. Měli jsme naplánovanou prohlídku zříceniny hradu 
Hastings castle, ale protože začínalo pršet, byl program změněn a šli jsme 
do pašeráckých jeskyní. Tam jsme zhlédli několik videí, viděli zbraně, 
uniformy, ukradené věci a další. Po prohlídce jsme  nastoupili do našeho 
autobusu a odjeli zpět ke škole. 
Historie Hastings: Město Hastings je známé tím, že se zde v roce 1066  
odehrála slavná bitva. Proti sobě stáli anglický král Harold II. a Vilém 
I.Dobyvatel z Normandie, který chtěl získat  Anglii. Vilém měl velmi 
nevýhodnou pozici, přesto se mu podařilo Harolda porazit. Vítězný Vilém se 
stal novým vládcem Anglie. 
Výlet se mi moc líbil, moc rád bych se sem v budoucnu vrátil. 

Vilém Weber 
 

  
 

 

 

Jazykový pobyt v Německu - pokračování 
 

Další den po škole nás Kaťa vzala do Pergamon muzea. Prohlídka nám 
zabrala zhruba hodinu. Pak jsme se ještě vydali na televizní vysílač, který je 
386 metrů vysoký, ale přístup je pouze do 203 m. I tak jsme viděli nádherně 
osvětlený Berlín. A pak už nás opět čekaly nákupy. Večer jsme se naposled 
sekali s rodinami, protože poslední den nás čekal odjezd. Hned  ráno jsme se 
sbalení vydali k autobusu a už jsme před sebou měli jen cestu domů. Ve 
večerních hodinách jsme dorazili do Moravského Krumlova. 
Pobyt v Německu byl pěkný a myslím, že jsme si ho všichni užili! 
 

Lenka Plachá, 9. třída 
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Jazykový pobyt v Německu 
 

Ve dnech 16. – 20. 11. 2015 se vypravilo 8 žáků z 9. třídy a 2 žáci z 8. třídy na 
jazykový pobyt do  Německa. 
16. 11. v 5, 17 jsme vyjeli z Moravského Krumlova  a přes Brno a Prahu jsme 
cestovali do Berlína, kam jsme dorazili v 16,00 hod.  Na Alexandrplatz si nás 
rozdělili do rodin a jeli jsme se podívat na náš přechodný domov. Rodiny byly 
velmi příjemné a trpělivé. 
17.11. jsme se poprvé vydali do školy, kde jsme měli tři kurzy němčiny. 
Odpoledne si nás vyzvedla naše průvodkyně Kaťa a šli jsme k Berlínské zdi, 
která je symbolem komunismu a dříve dělila Berlín na východní a západní část. 
V 16,00 hodin jsme už společně s p.u. Svobodovou šli na Alexandrplatz, tam  
jsme dostali rozchod v nákupním centru. V 17,30 jsme metrem odjeli zpět do 
rodin, kde nás čekala teplá večeře. 
18.11. jsme šli opět do školy a celé dopoledne jsme se věnovali studiu němčiny, 
Ve 13,00 si nás vyzvedl průvodce Nils a vydali jsme se přes hlavní nádraží 
k německému parlamentu. Při vstupu dovnitř jsme museli projít bezpečnostními 
rámy , vystoupali jsme až na vrchol do skleněné kopule, odkud byl úžasný 
výhled na celý Berlín. Poté jsme šli k Braniborské bráně, kde nás Nils opustil a 
my šli zase do nákupního centra. 
 

 
 

 

 

 

Anglické drby a kuriozity 
 
V Anglii se stalo pár věcí, které si zaslouží, abyste se o nich 
dozvěděli… 
 
V Anglii před nákupním centrem v šeru,v době, kdy už byly 
rozsvíceny všechny lampy, takže bylo vlastně víc světla než ve dne, 
chodil starší pár s velikou, ale fakt velikou  baterkou a hledal něco na 
chodníku… Zřejmě kreditní kartu. 
Nikdo jsme nechápali, proč hledají s baterkou, když bylo všude 
světlo, a tak jsme na ně fascinovaně zírali. Lidé někdy fakt 
nepřemýšlí! 
 
V Anglii je opravdu obrovská volnost a svoboda, a to hlavně 
v oblékání. Nikdo absolutně neřeší, kdo je jak oblečený, a na to my 
z Česka nejsme zvyklí.  Potkali jsme například paní, která byla 
normálně oblečená a na hlavě měla hasičskou přilbu. Proč ne! 
 
Když jsme byli na útesech Seven Sisters, tak tam byl takový plot, aby 
lidé nemohli chodit k okraji, protože zde bylo a bývá opravdu hodně 
smrtelných úrazů, o čemž svědčí pomníčky. Přesto bylo plno 
hlupáků, kteří plot přelezli a fotili se úplně na okraji! To fakt 
nepochopím!  
 

Když přišly naše paní učitelky na návštěvu do rezidence, v jednom 
pokoji byly schody do okna. Paní učitelka Štěpánová si ten výhled 
chtěla vyfotit, a tak nelenila a vlezla na střechu. Druhý den k nám 
přišel anglický učitel a vyšetřoval, kdo to chodil po střeše. Inu, i 
učitelé někdy trošku poruší pravidla… 

Sabina Kunčíková 
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ROBINSON CRUSOE 
 

Ve středu 18. 11. 2015 se žáci 5., 6.  ročníku a třídy I.Z  vydali do Brna na 

divadelní představení Robinson Crusoe v brněnském Divadle Polárka. 

A jaké v nich zanechalo dojmy?  Posuďte sami… 

 

Představení bylo o Robinsonovi, který ztroskotal s lodí na moři a zůstal sám na 

opuštěném ostrově. Musel se o sebe postarat. Byl tam dlouho osamocen, až do 

dne, kdy domorodci chtěli jednoho z nich obětovat, a protože ho zachránil, dal 

mu jméno Pátek. 

Prožili toho spolu hodně od dodržování denního pořádku až po bitku s piráty. A 

protože tu bitvu s piráty vyhráli, mohli spolu odjet lodí domů. Nejvíc se mi 

líbilo, jak učil Robinson Pátka číst. 

                                        Ella Řeřuchová 
 

Divadelní představení bylo o Robinsonovi. Na začátku ztroskotal na 

opuštěném ostrově, musel si vyrobit všechno nářadí, postavit si příbytek, 

vanu, vědro, postel… Pěstoval tabák a obilí. Časem na ostrově potkal 

domorodce a pojmenoval ho Pátek. Naučil ho číst, mluvit anglicky a 

dodržovat denní rozvrh. Robinson žil na ostrově 28 let. Nejvíce se mi líbili 

domorodci.          

                     Daniel Vespalec, Pionýrská 
 

 

ROBINSON CRUSOE 
 

Představení bylo o trosečníkovi, který se jmenoval Robinson Crusoe. 

Na ostrově strávil 28 let. Vše si musel zařídit úplně sám. Poté potkal 

Pátka – toho zachránil od domorodců, kteří ho chtěli sníst, a protože to 

bylo v pátek, tak ho tak pojmenoval. Musel ho naučit číst, mluvit, 

chovat se civilizovaně. Postavil si příbytek, měl tam i papouška, který 

uměl mluvit Nakonec ho zachránila anglická loď. Nejvíce se mi líbilo, 

jak Pátek na domorodce vystrčil pozadí. 

     Natálie Nováčková 

 

Toto představení bylo o Robinsonovi, který ztroskotal na opuštěném ostrově 

a musel si všechno dělat sám. Našel si přítele Pátka. 

Nejvíce se mi líbilo, jak se Pátek učil číst a mluvit. Robinson mu dal knihu, 

Pátek začal číst, ale neuměl to. Místo prší říkal prčí. Super byli i 

domorodci. Úžasné také bylo, jak Pátek jedl mouchy a strkal je 

Robinsonovi do mléka, to ho uzdravilo. Tohle představení se mi líbilo a 

chtěla bych ho vidět zase. 

     Terezie Vavříková 
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